
Motie ‘Van bijstand naar boa’ M231157

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 8 november 2023
behandelend de programmabegroting 2024,

constaterende dat:
• de burgemeester in de gezamenlijke commissievergadering op dd 1 november 2023

heeft aangegeven dat het lastig is de formatie rond te krijgen voor de boa’s;
• de burgemeester in diezelfde vergadering ook aangaf dat meer capaciteit wenselijk

zou zijn, maar dat het invullen van de bestaande formatie nu prioriteit is;
• er nog een aanzienlijke groep personen met een uitkering bij de gemeente staat

geregistreerd;
• het de ambitie van dit college is meer mensen uit een uitkeringssituatie te helpen,

overwegende dat:
• de boa’s een essentiële bijdrage leveren aan de Hilversumse leefomgeving;
• zij een bijdrage leveren aan essentiele onderdelen voor onze inwoners, namelijk dat

onze stad schoon, heel en veilig is;
• een baan de beste manier is om bestaanszekerheid te krijgen;
• het bijeenbrengen van enerzijds de vraag naar boa’s en anderzijds de personen met

een uitkering die in staat zijn een opleiding te volgen kan bijdragen aan het vergroten
van een schoon, heel en veilig Hilversum, het verlagen van het aantal
uitkeringsgerechtigden en het vergroten van bestaanszekerheid bij de
desbetreffende personen,

verzoekt het college:
1. onderzoek te doen naar de mogelijkheid of mensen met een uitkering opgeleid en

ingezet kunnen worden als boa;
2. wanneer dit kansrijk is:

a. over te gaan tot het invullen van bestaande formatie;
b. de eventuele kosten voor de opleiding tot boa aan mensen met een uitkering

te dekken uit de begroting voor re-integratie;
c. en bij de raad terug te komen met een voorstel om de boa capacateit uit te

breiden.
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